
Zápis z jednání  OR DS KIN ze dne 16. října 2009 

 
Přítomni: Heller, Bunc, Slepička, Blahuš, Kučera, Hendl, Novotná 

 

1. Výroční zprávy 

- OR projednala odevzdané výroční zprávy a provedla jejich hodnocení stupni A/B/C. 

Zároveň stanovila termíny pro splnění studijních povinností pro studenty hodnocené 

stupněm B a navrhla děkanovi ukončení studia u hodnocených stupněm C.  

Hodnocení - tabulky viz v příloze. 

- Souhrnné tabulky budou předloženy na VR 21. října, poté na RUK 

 

2. Podmínky přijímacího řízení 2010/2011 

- Informace budou do 19. listopadu odeslány na RUK, následně zveřejněny v SIS 

- Termín přijímacího řízení byl stanoven na 2. a 3. června 2010 

- Poplatek za přijímací řízení zůstává ve výši 600 Kč 

- Náležitosti přihlášky a informace zůstávají stejné, budou doplněny informace o 

podmínkách přijetí bez přijímacího řízení takto: Bez přijímacího řízení může děkan na 

návrh oborové rady a po zvážení důvodů přijmout uchazeče, kteří předchozí studium v 

maximální možné době studia nedokončili a splňují tyto podmínky (podrobněji viz 

zápis z 7.11.2008 a 15.5.2009):  

a) uchazeč nebyl vyloučen z PDS pro neplnění studijních povinností  

b) zahájil studium PDS po roce 2000.  

- OR navrhuje zvýšení školného pro zahraniční studenty samoplátce na 200 tisíc Kč 

 

3. Uznávání studijních povinností 
Posouzení případné žádosti o uznání státní doktorské zkoušky je v kompetenci oborové rady, 

která rozhodla, že zkoušku je možné uznat pouze v případě, že byla složena excelentně (tj. bez 

záporných nebo neplatných hlasů při tajném hlasování) 

- Platnost kreditů je šest let, nemohou být uznávány kredity po uplynutí doby platnosti. 

Uznání kreditu je jinak v kompetenci vyučujícího. 

 

4. Zahájení 1. ročníku: 
- Zatím se nezapsal 1 student, tři neudělali státnice, tři omluveni z důvodu zahraničního 

pobytu 

- O přestup ze tříletého studijního programu do čtyřletého požádalo zatím 8 studentů, 

termín pro převod je do 23.10. 

 

5. Akreditace: 

OR souhlasí s podáním žádosti o akreditaci na dostudování pro tříletý SP KIN, po projednání 

na VR a AS bude odesláno na RUK 

 

6. Oborová rada: 

- ve stávající OR KIN navrhuje oborová rada odvolat doc. Psottu z důvodu jeho 

redukovaného pracovního úvazku na FTVS 

- děkan navrhne vědecké radě FTVS novou OR pro 4KIN ve složení Bunc, Blahuš, 

Slepička, Waic, Man, Frömel, po projednání na VR bude žádost o jmenování odeslána 

rektorovi 

 

7. Informace:  

- Po ukončení prezenčního studia byli na základě žádosti převedeni do kombinované 

formy tito studenti: Staněk, Pešán, Šťastný 

- Po ukončení 3. ročníku prezenčního studia požádali o prodloužení na 4. ročník bez 

stipendia tito studenti: Adámková, Levitová, Dufková, Voříšková, Zemanová 



- Promoce 12. listopadu ve 13.30, 15 absolventů, další čtyři se z důvodu mateřské nebo 

zahraničního pobytu nezúčastní. FTVS je řídící fakulta 

- Studium definitivně nedokončili Vodička a Säcklová 

 

8. Žádosti:  

- Kresta - změna školitele (Psotta - Süss) 

- Vele - změna školitele (Psotta - Süss) 

- Kočib - změna školitele (Kračmar - Süss) 

- Čuříková - změna školitele (Strnad - Süss)  

OR s navrženými změnami souhlasí 


